

# 目 次

(双月刊)

2017 年第 3 期

(总第 157 期)

## 警学研究

- 1 自伤自残和吞食异物犯罪嫌疑人管控研究 岳光辉
- 9 侦查阶段会见权的司法实务状况评述  
——兼论会见权利的理论及立法 雷清琳
- 18 试论信息化背景下的侦查模式转型 姚慧丹
- 28 论国家监察体制改革下的职务犯罪侦查监督 郭夏菁
- 38 论警察文化的“地方化”  
——以龙岩市公安局红色警察文化建设为例 张 宇

## 法学论坛

### · 刑事法学 ·

- 44 网络非法集资的刑法治理：误区、困境与矫正 金善达
- 60 从虚假供述角度分析隐蔽性证据的可靠性 祝婧婧

- 70 离婚案件中夫妻人力资本的性质厘定与司法适用 胡昔用 孙玲玲
- 79 冒名处分不动产的民法适用 胡 波
- 87 侵权视域下“商标使用”的认定 丰瑞娜 胡文月
- 
- 94 试论我国宪法解释权 陈立伟
- 99 “互联网+”时代的自媒体与审判公开 张碧琴
- 

封 三 投稿须知

期刊基本参数: CN35-1294/D\*1986\*b16\*112\*ZH\*P\* ¥ 10.00\*1000\*12\*2017-03

执行编辑:周茂雄

# CONTENTS

## Research on the Science of Police

- 1 Self-injury and Swallowed Foreign Object Suspects Control Study **YUE Guang-hui**
- 9 A Review of Meeting Right's Judicial Practice in the Investigation Stage  
——Also Analyze the Theory And Legislation **LEI Qing-lin**
- 18 On the Transformation of Investigation Mode under the Background of Informatization  
**YAO Hui-dan**
- 28 Duty Crime Investigation Inspection on the Background of Supervisory System Reform  
**GUO Xia-jing**
- 38 The Localization of Police Culture  
——An Example of Longyan's Red Police Culture **ZHANG Yu**

## Forum of Law

- 44 Criminal Administration of Illegal Fund Raising in Network: Misunderstanding Predicament  
and Rectification **JIN Shan-da**
- 60 Analyze the Reliability of Concealed Evidence from The Perspective of False Confession  
**ZHU Jing-jing**
- 70 Defining the Nature of Human Capital in Divorce Cases **HU Gan-yong, SUN Ling-ling**
- 79 The Civil Law Application of Imposture Disposal of Real Estate **HU Bo**
- 87 The Cognizance on "Trademark Use" in the View of Infringement  
**FENG Rui-na, HU Wen-yue**
- 94 To Discuss the Interpretation of the Chinese Constitution **CHEN Li-wei**
- 99 New Media and Public Trial in the Era of "Internet+" **ZHANG Bi-qin**